

Staff Achievements – LC (2017-2019)

1. Dr. Chu Siu Cheung

- Dr. Chu won “*The First Hong Kong Publishing Biennial Awards*” with his two volumes of *Reading of Classical Chinese*, a collection of famous classical Chinese literature pieces.
朱少璋博士《悅心文言讀本》獲第一屆香港出版雙年獎「最佳出版獎」(2017)
- Dr. Chu won “*The 10th Hong Kong Book Prize*” with his *Prose collection: Jiang Yuqiu’s Precious Memories*.
朱少璋博士《小蘭齋雜記》獲第十屆香港書獎 (2017)
- Dr. Chu received the Certificate of Commendation from *The Secretary for Home Affairs’ Commendation Scheme 2018* on 11 December 2018 for making outstanding contributions to the promotion of literary arts.
朱少璋博士獲頒發民政事務局長嘉許計劃證書及獎章，以表揚他對促進 文化藝術發展的社會貢獻 (2018)
- Dr. Chu Siu Cheung won the Merit Award of the 12th Macao Literature Award (Prose Category, Open Section) by his pose 《瘋堂瘋景》
朱少璋博士以散文《瘋堂瘋景》榮獲「第12屆澳門文學獎」散文公開組優異獎。(2019)
- The prose collection *Hong Kong People* compiled by Dr. Chu Siu Cheung (With Mr. Law, K.H.) won the 16th Top Ten Book Picks Awards.
朱少璋博士及羅國洪先生合編的散文合集《香港·人》(香港：匯智出版，2018)，榮獲「第16屆十本好讀」(Top Ten Book Picks)獎項。(2019)

2. **Mr. Mak Shu Kin** won the Biennial Award in the Essay Category of the “*14th Hong Kong Biennial Awards for Chinese Literature*” with his essay collection entitled, *Glistening Rapids*. 麥樹堅老師散文《絢光細瀧》獲香港公共圖書館「第十四屆香港中文文學雙年獎」散文組首獎 (2017)

3. **Prof. William Littlewood and Prof. Tony Hung** - conferment of Professor Emeritus 李德桓教授及洪同年教授獲頒授榮休教授名銜 (2019)
4. **Mr. David Gardner** received the Arts Faculty Outstanding Performance Award in Service 2019. Mr. David Gardner 於2019年獲頒文學院傑出服務表現獎。
5. **Dr. Cissy Li** received the Arts Faculty Outstanding Performance Award in Service 2017. 李羸西博士於2017年獲頒文學院傑出服務表現獎。
6. **Ms. Leung Man Fong** received the Arts Faculty Outstanding Performance Award in Teaching 2017. 梁文芳女士於2017年獲頒文學院傑出教學表現獎。